
IB 20 007 Actualisering Hondenbeleid 
In het stuk wordt gesteld dat er een termijn voor 6 weken is bepaald voor het inspraaktermijn om 
inwoners te betrekken. Nu we een survey en verschillende bijeenkomsten werden gehouden om de 
data te krijgen om het nieuwe stuk te maken worden deze mensen ook direct benaderd met het 
stuk. Wordt er ook nog actief geacteerd om inwoners gebruik te laten maken van dit inspreek uur of 
blijft het bij de gezette termijn? 
  
RA 20 003 Vereniging Beeldende Kunst Jaarlijkse Amateurspalet Museum geannuleerd 
Het is wonderlijk dat dit gebeurt, in het forum van 12 september is het stuk ‘transformatie fase 
cultuur’ op de agenda gezet. In dit stuk staat letterlijk “De Transformatienota spreekt ook nog over 
het eventueel oprichten van een cultuurcoalitie, waarin het culturele veld verenigd wordt om 
samenwerking tussen grotere en kleinere culturele partijen duurzaam vorm te geven.” Hier hebben 
wij aandacht voor gevraagd in het forum destijds. Het streven van de wethouder was destijds om 
deze verbinding tussen kleine en grote cultuur organisaties en verenigingen te waarborgen / 
bevorderen. Vind de wethouder dit nog steeds? Er wordt in voorgaande stukken veel gesproken over 
het verbinden van de culturele organisaties en initiatieven in Rijswijk. Hoe is het dan mogelijk dat nog 
geen half jaar later een tentoonstelling wordt gesloten door een het Rijswijks museum van een kleine 
instellen?  
 


